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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit akar a kormány?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Mit akar a kormány?

Mi a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium szándéka a gyomaendrődi
Bethlen Gábor Szakképző Iskola és Kollégium, illetve a kétegyházi Szakképző Iskola
és Kollégium megyei önkormányzati tulajdonba vételével kapcsolatban?

Mit akar a kormány? Az egyeztetések nem jártak sikerrel, illetve a minisztérium
minden állításának épp az ellenkezője igaz a gyomaendrődi Bethlen Gábor Szakképző
Iskola és Kollégium, illetve a kétegyházi Szakképző Iskola és Kollégium esetében .

Hogyan veszik semmibe 262 fő kétegyházi és 565 fő gyomaendrődi diák jövőjét és a
közel 200 fő dolgozó sorsát. Hogyan tervezhető így a jövő? Mi lesz a szakképzés
jövője?

Budapest, 2007 . június 19 .
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